
Protokół Nr 33/2018
z posiedzenia XXXIII Sesji Rady Gminy Obryte

z dnia 23 lutego 2018 roku

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 14.01.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXII posiedzenia Sesji.

4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2018r.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski i informacje.
9. Zakończenie obrad.

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia XXXII Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał
Pan Rafał Jackowski – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich
obecnych na posiedzeniu .
Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan
15 radnych obecnych jest 15, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał.
Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu.

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag
lub zmian do proponowanego porządku obrad .
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (100% obecnych).
Porządek obrad został przyjęty.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXII posiedzenia Sesji.

P.Przew.RG - protokół z XXXII posiedzenia Sesji był do wglądu przed posiedzeniem.
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono.
Za przyjęciem protokołu z XXXII posiedzenia Sesji głosowało 15 radnych (100%
obecnych).
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Protokół z XXXII posiedzenia Sesji został przyjęty.

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:
P.Karczewska – nadchodzi fala mrozów a sytuacja  P. Sobocińskiej w Psarach jest 
bardzo trudna, trzeba się nią zająć, ponieważ jest osobą samotną.
P.Kruszewska – na drodze powiatowej do Ciółkowa i na drogach gminnych są 
wyrwy w asfalcie, trzeba to poprawić.
P.Oleksa – na jakim etapie jest budowa drogi przez Psary Maliki.

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat jak również tryb ich pobierania oraz zasady zwrotu.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:
P.Kierownik OPS- Barbara Wróblewska – zmianie uległa stawka za 1 godzinę usług 
opiekuńczych z kwoty 13 zł do kwoty 13,70 zł. Zmiana ta wynika z Rozporządzenia 
Rady Ministrów w sprawie minimalnego wynagrodzenia za pracę oraz wysokości 
minimalnej stawki godzinowej w 2018 r. Stawka godzinowa dla umów zleceń 
wynosi w 2018 roku 13,70 zł, dlatego też podjęcie przedmiotowej uchwały jest 
zasadne.
Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXXIII/226/2018 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również 
tryb ich pobierania oraz zasady zwrotu została podjęta.

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:
P. Wójt – sesja została zwołana w trybie pilnym z dwóch powodów. Planujemy 
otworzyć Klub Malucha dla dzieci w wieku 1-3 lat w budynku Publicznego 
Gimnazjum w Obrytem. Będzie 20 miejsc , w tym 1 miejsce dla osoby 
niepełnosprawnej. Potrzebne są 2 sale i korytarz, które trzeba odgrodzić. Wniosek o 
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dofinansowanie tego Klubu złożyliśmy i otrzymaliśmy dofinansowanie na ten cel. 
Promesę już odebrałem. Otwarcie planujemy na 3 września 2018 r. .Wejście będzie 
oddzielne do tego Klubu.
Ponadto planujemy dalej realizować drogę od Ulask w kierunku drogi asfaltowej, 
która została wykonana ze środków zarządzania kryzysowego. Sprawa drogi k. Pana
Raniszewskiego dalej toczy się w sądzie.
P. Skarbnik – przedstawiła zmiany do WPF  oraz zmiany Uchwały Budżetowej na 
2018 r. z uzasadnień do tych uchwał, które stanowią załączniki do protokołu.
P.Skoczylas – czy droga k. Pana Raniszewskiego będzie realizowana z kredytu.
P.Wójt – będziemy realizować z własnych środków, kredytu nie będziemy na razie 
brali.
P.Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXXIII/227/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta.

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2018 r.

P.Przew.RG – zmiany zostały omówione w poprzednim punkcie. Czy są jakieś 
pytania bądź uwagi.
Uwag ani pytań nie zgłoszono.
P Przew.RG poprosił P. Skarbnik o odczytanie uchwały.
P. Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie.
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych).

Uchwała Nr XXXIII/228/2018 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2018 r. została podjęta.

Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:
P. Wróblewska – ad. zapytania P.Karczewskiej - jest to osoba starsza, logicznie 
odpowiada na pytania , ale obciążona jest  tzw. zbieractwem. Sytuacja wygląda tak, 
że już jest niewiele miejsca do poruszania się po mieszkaniu. Wniosek Pani radnej 
jest słuszny, jednak nie jest to takie łatwe ten problem rozwiązać. My 
proponowaliśmy inne rozwiązanie tego problemu, ale dobrowolnie ta Pani nie 
wyraża na to zgody. W chwili obecnej mamy problemy kadrowe, ponieważ 
pracownicy przebywają na zwolnieniach lekarskich, ale jak tylko wrócą, to trzeba 
będzie zrobić spotkanie ze strażakiem, policjantem , lekarzem i pracownikami 
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socjalnymi, aby każdy się wypowiedział w swoim temacie i ustalić czy ta sytuacja 
zagraża jej życiu.  Można złożyć wniosek do sądu o umieszczenie w zakładzie, ale to 
już potrwa znacznie dłużej. Obiady ma dowożone, stołuje się również u sióstr 
zakonnych, dostaje żywność. Postaramy się uczynić wszystko, co w naszej mocy, aby
tą sytuację zmienić.
P.Wójt – ad. zapytania P.Kruszewskiej – będziemy naprawiać drogi gminne, jak 
tylko będzie sprzyjająca pogoda ku temu.
P.Borczyński – na drodze w Cyganach też są wyrwy i trzeba poprawić.
P.Wójt – ad. zapytania P.Oleksy – drogę przez Psary Maliki będziemy realizować       
z tzw. spec-ustawy. Mamy już wytyczone granice. Najpierw projekt musi być 
zrobiony. Odszkodowanie dla Lasów Państwowych trzeba będzie zapłacić, pas 
drogowy będzie miał szerokość 10 m.

Ad. 9. Wolne wnioski i informacje.

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:
P.Wójt – jeżeli będziemy zaciągać jakieś kredyty , to dopiero w październiku, 
listopadzie lub grudniu. Na razie mamy środki finansowe w budżecie na realizację 
zaplanowanych inwestycji. Dużo zrobiliśmy w 2017 roku i jeszcze nam środków 
trochę zostało.
P.Kruszewska – droga w Ciółkowie Nowym jest za wąska. Nie zdaje egzaminu, 
powinno być inaczej zrobione.
P.Wójt – był u mnie w tej sprawie Pan sołtys Ciólkowa Nowego, będziemy się starali 
to poprawić. Ponadto rozpoczęliśmy termomodernizację ZPO w Obrytem, w chwili 
obecnej prace zostały przerwane ze względu na ujemną temperaturę powietrza.        
W październiku tego roku byśmy chcieli nadać imię szkole w Obrytem, procedura w
tej sprawie już została rozpoczęta. Decyzja w tej sprawie należy do mieszkańców.  
Czekamy na propozycje, na sesji będzie podejmowana uchwała w tej sprawie.             
W tym roku wypada też 100 rocznica odzyskania niepodległości, więc będą 
organizowane uroczystości z tym związane. Każda gmina ma przedstawić, jakie 
uroczystości chciałaby wpisać do tych obchodów powiatowych. Sprawa remontów 
dróg cały czas się przewija w gminie. 
Zmienił się też system rozliczania podatku Vat, z rozliczaniem kanalizacji będzie 
problem, trzeba będzie rozliczać ścieki wg poboru wody lub założyć oddzielny 
wodomierz dla gospodarstwa. Ile każdy mieszkaniec wody zużyje, tyle zapłaci za 
ścieki. Inaczej Vat-u nie będziemy mogli odliczyć i będziemy tracić na tym podatku.
W gminie Rząśnik jest opłata abonamentowa ustalona a u nas nie ma i nie są 
wymieniane wodomierze. Nie wiadomo, czy wskazują prawidłowo. Stawki za wodę 
i ścieki będą ustalane przez Wody Polskie.
P.Wiceprzew.RG przedstawił sprawozdanie z  j.d.u za 2017 r. , które stanowi 
załącznik do protokołu.
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P.Wójt – ok 55.000 zł wypłaciliśmy jdu. Subwencję oświatową na ten rok dostaniemy 
mniejszą a od kwietnia będzie podwyżka wynagrodzeń nauczycieli. Cały czas 
musimy dokładać do oświaty. Powinniśmy dostać na te podwyżki.
P.Oleksa – kto będzie utrzymywał Klub Malucha.
P.Wójt – Gmina będzie utrzymywała. Będziemy się zwracać o środki, ale oświata 
musi być w gminie.

Ad. 10. Zakończenie obrad.

Godz. 14.50 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXIII Sesji
Rady Gminy Obryte.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant:

/Zofia Bala/

Przewodniczący Rady Gminy

/Rafał Jackowski/


